
From:                                 fam-corydon@godmail.dk
Sent:                                  Tue, 23 Apr 2019 12:22:06 +0200
To:                                      Bjarne Madsen
Cc:                                      Tina Stoklund Bertelsen;Kim Bremer Christoffersen;Signe Møller;Lars Milling;Niels 
Christian Nielsen;René Haahr;Birgitte Svendsen;Ellen Pedersen;Marie Ejlskov Madsen
Subject:                             Re: Ø-udvalgsmøde/havnegruppe møde 6 maj 2019

 

 

Det vil være helt uansvarlig at have en til at udføre et sådant stykke arbejde, uden uddannelse 
og erfaring inden for området. Hvilken forsikring skal dække, hvis en sten skrider og nogen 
kommer til skade.

 

Martin Jørgensen eller Havnens. Lad dem der har forstand inden for området udføre et sådant 
arbejde. Problemet med trængsel ville være løst hvis bilerne kørte først af færgen.

 

Niels corydon.

 

 

 

 

Bjarne Madsen skrev den 2019-04-23 07:51:

Hej igen

der gik lidt "kuk" i vedhæftningen af MJs forslag

håber det går

mvh

Bjarne

 

Forslag til øudvalgs møde.

 Problem stilling

 Færge molen er under underminering på den østlige side på store 
strækninger.



 

 

Samtidig er det vanskeligt at afvikle trafikken fra færgen om sommeren. 
Fordi der ikke er vige muligheder for folk med barnevogne e.l.

 

En pragmatisk løsning vil være at påfylde i vejkanten så der kan 
færdes bløde trafikanter der.  Det vil samtidig beskytte asfalten for 
underminering, reducerer anlægs tiden for færgen i den travle periode.

 

Ja så vil det ny opfyldte så skylde væk vil nogen bemærke, Ja men det 
er en mulighed at fylde sten af en størrelse som vil optage de huller der 
er mellem de store sten så det vil fungerer som en vedligeholdelse af 
kyst sætningen mod øst.

 



Hvis det er det der skal til så kan jeg med mine maskiner placerer den 
øverste række store sten så de på en linie holder på de sten der skal 
fyldes på.

 

Eller Jeg kan tilbyde at udfører arbejdet til Materiale prisen + 2000 kr til 
brandstof, hvis det kan bevilliges så det kan etableres inden juli hvor 
den største travlhed er.

Martin Jørgensen

Skarø is
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